

Title (en)

Device for withdrawing money from a gaming machine.

Title (de)

Vorrichtung zur Geldentnahme aus Geldspielgeräten.

Title (fr)

Dispositif pour le prélevement de monnaie provenant d'une machine de jeu.

Publication

**EP 0233561 A2 19870826 (DE)**

Application

**EP 87101684 A 19870207**

Priority

DE 3604212 A 19860211

Abstract (en)

The invention relates to a device for withdrawing money from gaming machines. The coin-collecting container 3 on the machine is designed as a discharge device 2 which is connected to a counter 5 and to an on/off switch 23. The on/off switch 23 is designed as a key-operated switch. After the on/off switch 23 has been actuated, the coin-collecting container 3 designed at the same time as a discharge device pays a specific number of coins recorded by the counter 5 into a dispensing shell 32 or a coin-collecting funnel 14. Since the on/off switch 23 can be activated from outside and the recording of the discharged number of coins is carried out in the gaming machine 1, the latter does not have to be put out of operation in order to withdraw the coins. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Geldentnahme aus Geldspielgeräten. Der geräteseitige Geldsammelbehälter 3 ist als Auswurfvorrichtung 2 ausgebildet, die mit einem Zählwerk 5 und einem Ein-/Aus-Schalter 23 verbunden ist. Der Ein-/Aus-Schalter 23 ist als Schlüsselschalter ausgebildet. Nach Betätigung des Ein-/Aus-Schalters 23 zahlt der gleichzeitig als Auswurfvorrichtung ausgebildete Geldsammelbehälter 3 eine bestimmte vom Zählwerk 5 registrierte Anzahl Münzen in eine Ausgabeschale 32 oder einen Münzsammeltrichter 14. Da der Ein-/Aus-Schalter 23 von außen betätigt werden kann, und die Registrierung der ausgeworfenen Anzahl Münzen im Geldspielgerät 1 erfolgt, braucht dieses für den Münzentnahmevergang nicht außer Betrieb gesetzt werden.

IPC 1-7

**G07F 17/32; G07F 5/24; G07F 9/06**

IPC 8 full level

**G07F 9/06 (2006.01); G07F 17/32 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**G07F 9/06 (2013.01); G07F 17/32 (2013.01); G07F 17/3202 (2013.01)**

Citation (applicant)

- GB 2112985 A 19830727 - COIN CONTROLS
- US 3807627 A 19740430 - NITSCHNEIDER R

Cited by

GB2257506A; GB2257506B; EP0627711A4; US5496020A; WO2004109609A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0233561 A2 19870826; EP 0233561 A3 19880727; DE 3604212 A1 19870820**

DOCDB simple family (application)

**EP 87101684 A 19870207; DE 3604212 A 19860211**